
 

 
 
 
Akademirådet – Sommerafslutning 2022 
31.05.22 kl. 14:00 – 15:45 
 

 

AGENDA 

1. Middag og Søren opsummerer hvad akademirådet har arbejdet med det sidste år samt 
status på medlemmer 

2. En snak om rådets fremtidige struktur og strategi - ordet er frit, og vi kan diskutere 
punkter som kan forbedre akademirådet. Alt fra mødekultur, organisering, kommunika-
tion internt/eksternt 

Af gode ting blev nævnt:  

- Der bliver lyttet fra akademiets medarbejdere (rådet er blevet godt forankret i EAAA 
organisationen) 

- Planlægning af møder er i god tid 
- God samhørighed og konstruktive møder hvor der ofte bliver handlet mod en løsning 
- Godt med diversitet i rådet (selvom vi mangler flere kompetencecentre) 

Af dårlige ting blev nævnt: 

- Vi mangler flere kompetencecentre repræsenteret 
- Det skal tydeliggøres hvad der arbejdes med i rådet for de studerende 

o Første møde efter dagsorden har markedsføring af rådet på dagsordenen 
mhp. kampagne ultimo september/start oktober 

o Søren udarbejder udkast til opslag i toiletrammer til næste møde 
 Budskab om ”skal du være en del af….”, ”Vidste du at….du kan kon-

takte akademirådet….” 
- Rekruttering af nye medlemmer til rådet er en udfordring på mange uddannelser, 

særligt de som ikke har et studieråd 
o Kampagne som ovenfor en del af løsningen 
o Søren skriver rundt til uddannelseschefer kort efter semesterstart, og tilbyder 

at komme ud til studierådsmøder 10min. sammen med medlem af akademirå-
det, for at præsentere mulighederne med akademirådet. 
 

- HA8 har udfordringer med mødetidspunkt 14:00 
o Vedtaget at møder fremover er tirsdage kl. 14:30 – 16:00 

- HA8 har udfordringer med synlighed af events/tiltag på EAAA 
o (Søren) Det skulle være synligt på infoskærmen ved hovedindgangen samt på 

StudieUpdate. Ved arrangementer afholdt af festudvalget på HA8, kan de blot 
sende opslag til Søren (16:9 bredformat) og han kan smide det op på skær-
men. Derudover kan opslag hænges op på fællesopslagstavler på HA8. 

 
 
 

3. Eventuelt 



 

 

 

EAAA medlem af Kapsejlads? Frederik (Jordbrug) kontakter organisationen bag Kapsejlads 
og forhører sig om muligheden. 

Kan akademirådsmøder være online? Som udgangspunkt afholdes alle møder fysisk, men 
har man ikke muligheder for at deltage grundet praktik eller lignende, kan man være med 
på MS Teams (hybrid møde) 
 
Medlemmer af akademiets bestyrelse, da Camilla og Oskar stopper: 
Pga. få medlemmer, udskydes valget af bestyrelsesmedlemmer til efteråret 2022. Det vedta-
ges at Mikkel (MFØ) indstilles som midlertidig medlem til bestyrelsesmøderne i juni og sep-
tember. 
 
 
4. Næste møde 

13/9 kl. 14:30 – 16:00 , mødelokale AS.02 på Sønderhøj 30 
  



 

 

 

BILAG 

§ 2 Medlemmer og opbygning  

Stk. 1: Akademirådet skal, så vidt muligt, bestå af ét medlem fra hvert kompetencecenter fra 
de 6 fuldtidsuddannelser – Kompetencecenteret ”Service, markedsføring og entreprenørskab” 
må stille med to medlemmer grundet sin markante størrelse. Dermed i alt syv medlemmer 
samt suppleant for hvert medlem. Suppleanter opfordres også til at deltage i møderne. Med-
lemmer skal være aktive studerende på akademiet. 

Stk. 1.1: Der udpeges én formand, næstformand, referent samt to medlemmer til Erhvervs-
akademiets bestyrelse. Ét medlem kan varetage flere funktioner, hvis dette findes hensigts-
mæssigt. Formanden skal ved første officielle akademirådsmøde (jf. §4, stk. 1) iværksætte 
udvælgelsen af de ansvarlige. Efter udvælgelsen bliver de ansvarlige siddende på posten i 
minimum et år eller til den igangværende uddannelse ophører.

Stk. 2: Rekrutteringen af nye medlemmer samt suppleanter varetages af formanden med 
støtte fra EAAA repræsentant. Det er formandens ansvar, at akademirådet altid er fuldtalligt. 
Man har dermed ret til selvsupplering såfremt et medlem udtræder af akademirådet.  

Stk. 3: Ved 3. møde efter studiestart sommer afholdes der formandsvalg hvert år. Forman-
den bliver siddende på posten i max 2 år, dog minimum ét år. Den afgåede formand kan 
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